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اسـتقلال ایـن روزهـا درگیری هـای زیـادی دارد؛ از یـک 

طـرف مجیدی اسـتعفا داده و باشـگاه به دنبـال بازگرداندن 

استراماچونی است، آن هم درحالی که مدیران ورزش تاکید 

دارنـد امـکان عقـد قـرارداد جدیـد بـا مربی ایتالیایـی وجود 

نـدارد، از سـوی دیگـر بسـیاری از بازیکنـان اصلـی قصـد 

شرکت در تمرینات برای حضور در لیگ قهرمانان را ندارند، 

چراکـه تکلیف شـان مشـخص نیسـت. معـاون اقتصـادی 

باشـگاه اسـتقلال در ایـن وضعیـت نقـش تاثیرگـذاری ایفـا 

می کند و می گوید باشـگاه برای بازگرداندن اسـتراماچونی 

و البتـه آرامـش بـه اسـتقلال کاملا جدی اسـت. گفت وگوی 

»فرهیختـگان« بـا مهـدی نـوروزی را در ادامـه می خوانیـد.

از انتقاداتـی کـه ایـن روزهـا بـه مدیریـت باشـگاه می شـود، 

آغـاز کنیم!

ع می کنـم. اگـر معـاون اقتصـادی بهتـری  از خـودم شـرو

می شناسـید سـریع او را بیاوریـد و معطـل نکنیـد، مـا هـم یـک 

روز نمی مانیـم. اگـر فکـر می کنیـد در دوران گذشـته همه چیـز 

گل وبلبـل بـوده و هیچ بدهـی ای نداشـتید و بهتریـن نتایـج در 

این 6، هفت سـال کسـب شـده و بهترین شـرایط و سرمربیان در 

اسـتقلال بودنـد و همه چیـز عالـی بـوده مـا خودمـان می رویـم، 

چـون نمی خواهیـم در ایـن شـرایط سـخت بمانیـم . هرکسـی 

احسـاس می کنـد ایـن تیـم مدیریتـی افتضـاح عمل کـرده، اگر 

می توانـد بهتـرش را بیـاورد! اگـر واقعـا در ایـن شـرایط سـخت 

کرونایـی کسـی توانایـی و قابلیـت  و در زمینه هـای مدیریتـی 

تخصـص دارد، بیایـد. مـا هیچ مشـکلی نداریـم، هرچنـد فعـلا 

انـگار همـه حرفه ای و مدیر هسـتند و هـر روز اظهارنظر می کنند 

و هـزاران حـرف می زننـد. بنابراین اگر کسـی در خودش می بیند 

که یک بدهی 4/5میلیون یورویی و تقریبا ۳۰۰میلیارد تومانی 

گذشـته را می توانـد پرداخـت کنـد؛ بسـم الله. مـا دسـت او را هم 

می بوسـیم، همیـن فـردا بیایـد و بگویـد مـن می توانـم پرداخـت 

کنـم و ایـن هـم برنامه هایـم. یعنـی شـما فکـر می کنید مـا اینجا 

هسـتیم کـه اگـر چنیـن فـردی پیـدا شـد، جلـوی او را بگیریـم و 

بگوییـم خودمـان انجـام می دهیـم؟

ظاهرا به خاطر انتقادات خیلی ناراحتید!

از روز اولـی کـه ایـن تیـم مدیریتـی بـه باشـگاه اسـتقلال آمده، 

ببینیـد چـه شـرایطی داشـتیم و قبـل از آن درکجـای جـدول 

بودیـم و چـه کار می کردیـم و مدیریت بـه چه ترتیبی عمل کرده 

اسـت. ایـن همـه مدیـر آمدنـد و رفتنـد و تـا بدهی هـا را دیدنـد 

پشـت سرشـان را هم نگاه نکردند. هیچ کس حاضر نبود در آن 

شرایط مدیریت را برعهده بگیرد، اما آقای سعادتمند در شرایط 

کرونایـی و درحالی کـه بـرادر خـودش به خاطر کرونا فوت شـده 

بـود و البتـه در وزارتخانـه مسـئولیتش را هم داشـت باشـجاعت 

ایـن باشـگاه را تحویـل گرفـت. زمانـی کـه کار را تحویـل گرفتیم 

فقـط ۳5 درصـد بـه بازیکنـان پـول داده بودنـد، در حالی کـه 

فقـط سـه ماه به پایـان فصـل باقـی مانـده بـود. شـیخ دیاباتـه 

نیـز به خاطـر بدهـی ۳۰۰ هـزار دلاری تقریبـا از اسـتقلال جدا 

شـده بود، میلیچ هم چنین وضعیتی داشـت و حقوق بازیکنان 

و کارمنـدان باشـگاه نیـز عقـب افتـاده بـود. ورزشـگاهی بـرای 

تمرین نداشـتیم، باشـگاه بدنسـازی وجود نداشـت و همه اینها 

درحالـی بـود که کارگزار هم پولی نمی داد هیچ، یک چیزی هم 

از باشـگاه طلبـکار بـود. افـراد دیگـری نیـز که به باشـگاه کمک 

کرده بودند، خسـارت روزانه شـان کنتور می انداخت و همه این 

مشـکلات بـود، بنابرایـن نگاه کنید چه چیـزی را تحویل گرفتیم 

و بعد از حدود پنج ماه الان کجا هسـتیم. امروز مشـکل کارگزار 

قبلی را حل کرده ایم و کارگزار جدید وارد سیسـتم شـده اسـت، 

در حالی کـه هیچ کـس حاضـر نبـود در ایـن شـرایط ورود کنـد. 

بچه هایـی کـه از دریافتـی ۳5درصـدی نالـه می کردنـد، امـروز 

حـدود ۷5درصـد گرفته انـد و بعـد از هـر بـردی هم پاداشـش را 

دریافت کرده اند و کادر فنی نیز سـر تایم پول شـان را گرفته اند. 

همیـن دیاباتـه کـه امـروز همـه برایـش سـوت و کـف می زننـد و 

آقـای گل شـده از اسـتقلال جـدا شـده بـود و بـا اخطاریـه ای 

کـه داده بـود، تقریبـا رفتـه بـود. امـا در شـرایط کرونایـی بـه او 

۳۰۰هـزار دلار پرداخـت شـده و ایـن امکانـات بی نظیر مثل دو 

زمیـن تمریـن و باشـگاه بدنسـازی و پروازهـای اختصاصـی- که 

در تاریـخ اسـتقلال سـابقه نداشـته- در ایـن دوره فراهـم شـده 

اسـت. علاوه بـر اینهـا هفتـه آینـده کلنگی زنـی کمـپ حجازی 

بـرای سـاخت هتـل زمیـن و سـالن چندمنظـوره آغـاز می شـود 

و در همیـن دوره سـند کمـپ مرحـوم حجـازی به نـام اسـتقلال 

خـورده اسـت. آقایانـی کـه هـر روز بیانیـه می دهند و سـروصدا 

می کننـد، امـروز شـرایط باشـگاه را نمی بیننـد. مـا بـرای بویـان 

کـه پنجـره نقل وانتقالاتـی را بسـته ۳5۰ هـزار دلار ۲4هـزار 

تومانـی پرداخـت کرده ایـم و پـول میلیـچ و دیاباتـه را بـه همیـن 

ترتیـب بـا دلار ۲۱هـزار تومانـی پرداخـت کرده ایـم. انتقاداتـی 

کـه می شـود خیلـی اجحـاف و نامـردی اسـت، اما سـوال من از 

هواداران این اسـت که آیا دوسـت دارند به شـرایط قبل برگردند 

و فکـر می کننـد مدیـران قوی تـری وجـود داشـته اند؟ اگـر الان 

هـم مدیـر قوی تری هسـت؛ بسـم الله!

همـه ایـن حرف هـا درسـت، امـا آن چیـزی کـه بـرای تاریـخ 

باشـگاه باقـی می مانـد موفقیت ها و قهرمانی اسـت، یعنی 

هـوادار فقـط می توانـد بـه ایـن مسـائل دلخـوش کنـد. 

بله، درسـت می گویید، اما بهتر اسـت اول شـرایطی را که تحویل 

گرفتیـم، بدانیـم. تـازه مـا خیلـی از مـوارد را بـا ملاحظـه کاری 

پیـش بردیـم تـا فـردا هـزار اتهـام به مـا نچسـبد. الان بسـیاری 

از کارخانه هـای بـزرگ درحـال طراحـی برندهـای خـود بـا نـام 

اسـتقلال هسـتند، از سـوی دیگـر یـک صنـدوق بورسـی مرتبط 

بـا باشـگاه را هـم بـه زودی رونمایی خواهیم کـرد و موضوع تقدیر 

از پیشکسـوتان و اکـرام هـواداران را نیـز در ایـن مـدت به صـورت 

مرتـب برگـزار کرده ایـم. ایـن کارهایی هسـت که اصلا اسـتقلال 

در تاریخـش آنهـا را ندیـده بود. جوری صحبت می کنند که انگار 

بارسـلونا را تحویـل مـا داده بودنـد و مـا آن را خـراب کردیـم! البته 

به درسـتی توقعـات بالاسـت و مـا نیـز همین طور فکـر می کنیم، 

چـون شـأن نـام اسـتقلال خیلـی بالا تـر از ایـن حرف هاسـت. 

شـخصا تمـام کار و زندگـی و بیزینسـم را-کـه درآمـد خوبـی از آن 

داشـتم- رهـا کـرده ام و امـروز فقـط بـرای اسـتقلال کار می کنم، 

در حالی کـه از ایـن باشـگاه حقـوق نمی گیـرم و حتـی از جیـب 

هـم کمـک می کنـم. امـروز کـه همـه آسـتین بـالا زده ایـم و کار 

می کنیـم، ایـن حرف هـا را سـزاوار خود نمی دانیـم. ما می توانیم 

ایـن بدهی هـا را گـردن مدیریـت بعـدی بیندازیـم و حتـی پـول 

قرضـی هـم بگیریـم و بدهی بتراشـیم و از سـر نمایش یک سـری 

حرکت هـای پوپولیسـتی انجـام دهیـم و این طـور فکـر  کنیـم که 

بعدی ها انجام می دهند و این ذهنیت را داشـته باشـیم که مگر 

بقیـه بـه مـا خـوب تحویـل دادنـد کـه مـا هـم بـه بعدی هـا خوب 

تحویـل بدهیـم؟ امـا از روز اول گفتیـم بایـد مشـکلات باشـگاه 

به صـورت زیربنایـی حـل شـود تـا مشـکلات اقتصـادی و مالـی 

برطـرف شـود، امـروز بدهی هـا یک به یـک پرداخـت می شـوند، 

در حالی کـه هنـوز بحـث یـک بدهـی سـنگین بـه مربـی آلمانی 

باقی مانـده اسـت. 

بـه نکتـه خوبـی اشـاره کردیـد؛ موضـوع تسـویه بـا شـفر به 

کجا رسـید؟

بـا او درحـال مذاکـره هسـتیم. این هفته با دسـتیاران ایرانی اش 

تسـویه می کنیم و تا آخر ماه موضوع پسـرش حل خواهد شـد و 

با خود او نیز در چند بخش مذاکراتی داشتیم تا واریزی هایمان 

را انجام دهیم و این مشـکل هم برطرف شـود. 

اعتقاد دارید این کارهای اقتصادی بسترساز موفقیت های 

بعدی برای استقلال است؟

دقیقا همین طور اسـت؛ ما اهل شـو و نمایش نیسـتیم و به دنبال 

کارهـای زیربنایـی و درآمدهـای پایـدار بـرای باشـگاهیم. الان 

بهتریـن سـالن بدنسـازی و دو زمیـن چمـن مطلـوب دراختیـار 

اسـتقلال اسـت و مـا همـه عوامـل موفقیـت را درکنـار هـم جمع 

کرده ایـم، چـون بـه این ترتیب اسـت که یک تیـم می تواند نتیجه 

بگیرد. اکنون هم به دنبال یک مجموعه کامل در تهران هستیم 

که هم خوابگاه داشـته باشـد و هم کلینیک و رسـتوران و درکنار 

آنهـا زمیـن تمریـن، تا همه ایـن امکانات در یک جا وجود داشـته 

باشـد و فرصتـی هـم بـرای تحقـق آن نداریـم و باید طـی چند روز 

آینـده آن را آمـاده کنیـم و تحویـل دهیـم. در ایـن شـرایط کرونـا 

کـه مملکـت و کارخانه هـای بـزرگ درحال ضرر و زیان هسـتند و 

حتـی در دنیـا اوضـاع به همین منوال اسـت، ما بهترین عملکرد 

را داشـته ایم و انتظـار تشـکر هـم نداریـم، چـون وظیفه مـان را 

انجـام داده ایـم، امـا حداقـل همه چیـز را یکجانبـه نبینند. دیگر 

بایـد چـه کار می کردیم؟

به مباحث فنی و عملکرد تیم برسیم؛ در این مدت حواشی 

زیادی درخصوص نیمکت استقلال ایجاد شد. 

به نظـر مـا بـا توجـه بـه نتایجـی کـه درمقاطـع مختلـف به دسـت 

آمـده، دیگـر یک سـری مـوارد به صـلاح نبـود، امـا باید ایـن نکته 

را هـم عـرض کنـم سـعادتمند می توانسـت بعـد از هـر باختـی 

کادر فنـی را تغییـر دهـد، امـا او اتفاقـا همواره بیشـترین حمایت 

را انجـام داد. حمایـت یعنـی اینکـه شـما در اختیـار تیم امکانات 

قـرار بدهیـد و پول شـان را به موقـع پرداخـت کنیـد. دیگـر چـه 

کاری بایـد انجـام می دادیـم؟ بـا این زمین ها و سـالن و پروازهای 

اختصاصـی و پرداختی هـای به موقـع مـا بایـد چـه حمایتـی 

می کردیـم کـه نکردیـم؟

این طـور کـه شـنیده ایم گویـا مجیـدی بـه سلسـله مراتـب 

باشـگاه احترام نمی گذاشـت و همین موضوع سـعادتمند 

را ناراحـت کـرده بـود!

احترام نگذارد! ما به وظیفه مان عمل می کردیم و به این موضوع 

هم کاری نداشـتیم. اگر حتی به ما بد و بیراه هم می گفتند باید 

وظیفه مـان را انجـام می دادیـم. دیگـر غیـر از این کارهـا باید چه 

کاری می کردیـم؟ تـا الان ۷5درصـد پرداختی هـا انجـام شـده 

اسـت. مـا نبایـد اجـازه می دادیـم دیاباتـه و میلیـچ برونـد، چـون 

بـه آنهـا نیـاز بـود، پس دیگـر بایـد چـه کاری می کردیم؟حمایت 

از کادرفنـی یعنـی همیـن کارهـا. هیچ ایـرادی هـم از کادرفنـی 

نگرفته ایـم، در حـال حاضـر کـه ایـن نتایـج به دسـت آمـده، آیـا 

مدیریت مصاحبه و گلایه کرده اسـت یا اقدام خاصی کرده ایم؟

منتقدان می گویند برای سفر به ایتالیا زمان بندی کرده اید. 

اگـر مـا بـه کارمـان ادامـه بدهیـم روش مـان ایـن اسـت کـه دیگر 

نمی گذاریـم آبـروی ایـران بـه ایـن شـکل بـرود، چـون به خاطـر 

ایـن همـه پرونـده کـه در فیفـا داریـم، خجالت می کشـیم. دیگر 

از ایـن مـوارد بدمـان می آیـد و اتفاقـا در ایـن خصوص با شـفر هم 

صحبـت کـرده و به نتایـج خوبـی رسـیده ایم، از ایـن بـه بعد نباید 

هیچ پرونـده  شـکایتی از اسـتقلال در فیفـا داشـته باشـیم؛ ایـن 

رفتارها و جرایم و محکومیت ها در شـأن ایران نیسـت. آن هم در 

حالی کـه می دانیـم اگـر پرونـده ای باشـد به طور حتـم بازنده ایم 

و فقـط بایـد بـرای تسویه حسـاب از روش هـای مختلف اسـتفاده 

کنیـم و زمـان بخریـم. ان شـاءالله می خواهیم جلوی هر آسـیبی 

را بگیریـم؛ مذاکـره بـا اسـتراماچونی نیـز بـا همیـن نیـت انجـام 

شـد. در جلسـاتی کـه داشـتیم انـواع و اقسـام پیشـنهادها برای 

تسویه حسـاب بـا او را به عنـوان راهـکار ارائـه داده و اعـلام کردیـم 

کـه اگـر حکـم فیفـا بیایـد باشـگاه اسـتقلال ظرفیـت ایـن را کـه 

بتوانـد طـی یک هفتـه تمامـی مطالبـات و جرایم این سـرمربی را 

پرداخـت کند، نـدارد. 

قبول ندارید زمان سفرتان بسیار نامناسب بود؟ 

نمی دانـم چـرا یـک خبرنـگار پیـدا نمی شـود کـه از سرکنسـول 

ایتالیـا سـوال کنـد باشـگاه اسـتقلال چـه زمانـی بـه شـما بـرای 

درخواسـت ویـزا نامـه زده اسـت؟! ایـن زمـان را برای ما مشـخص 

کردنـد و اصـلا دسـت مـا نبـود. برخـی فکـر می کننـد مـا عمـدا 

آن زمـان را تعییـن کردیـم. یـک مـاه و نیـم پیـش کـه اصـلا 

جام حذفـی تعیین تکلیـف نشـده بـود و نـه دربی در کار بـود و نه 

فینـال جام حذفـی اقدامات مـان را انجـام دادیـم؛ آن هـم وقتـی 

ازطـرف فیفـا فهمیدیـم قرار اسـت یـک رای سـنگین درخصوص 

اسـتراماچونی صـادر شـود و مـا قبـل از آن بایـد اقدامـات لازم را 

انجـام دهیم. 

امـا برخـی معتقـد بودنـد مدیریت باشـگاه در تمـاس با یک 

کانـال در فضـای مجـازی قصـد داشـته ذهنیـت کادر فنـی 

بـرای موفقیـت در جام حذفـی را بـا اخبـاری کـه درخصـوص 

مذاکره با اسـتراماچونی می دهد، به هم بریزد! این موضوع 

چقدر صحـت دارد؟

در ایـن خصـوص نمی خواهـم خیلـی مسـائل را واکاوی کنم، اما 

فردی که این کار را کرده شناسـایی شـده و اقدامات لازم درحال 

انجـام اسـت. زمانی که در ایتالیـا بودم، مجیدی به صورت کامل 

درجریـان امـور بـود، امـا بازهـم تاکیـد می کنـم برای اینکـه روی 

نیات و افکارمان راستی آزمایی صورت بگیرد با سرکنسول ایتالیا 

تماس بگیرید و واقعیت را بپرسـید. بعد از چندین نوبت مذاکره 

یـک تاریـخ تحمیلـی بـرای سـفر درنظـر گرفتند و به ما اعلام شـد 

کـه پنـج روز فقـط فرصـت داریـد و طـی آن اگر می توانید با سـفر 

بـه ایتالیـا اقدامـات لازم بـرای مذاکـره بـا اسـتراماچونی را انجـام 

دهید. در ادامه وقتی جام حذفی قرعه کشـی شـد، دیدار دربی 

بـا سـفر بـه ایتالیـا همزمـان شـد، یک بار دیگـر اسـتعلام لازم را از 

وکیل مربوطه در فیفا گرفتیم و خواهش کردیم به خاطر شـرایط 

تیـم ایـن سـفر اگـر فرصتـی باقـی می مانـد در یک شـرایط دیگر 

انجـام شـود، امـا او رسـما اعـلام کرد اگـر مذاکـره و توافق صورت 

نگیـرد و فقـط یـک ایمیل دیگر از اسـتراماچونی بیاید، هفته بعد 

رای صـادر خواهـد شـد. هرچنـد ایـن سـرمربی می توانـد اعـلام 

کنـد درحـال مذاکـره بـرای روش هـای پرداختـی اسـت کـه ایـن 

موضـوع می توانسـت قضیـه را باتاخیـر مواجـه کنـد. در ادامه از 

طریـق ویدئوکنفرانـس و روش هـای دیگـر ایـن پیشـنهاد مطرح 

شـد، ولـی بـا توجـه به بدبینـی طـرف ایتالیایی به خاطر مسـائل 

گذشـته بـا آن موافقـت نکردنـد. قبـلا به قـدری در مذاکـرات 

سوءاسـتفاده  صـورت گرفتـه بـود که یک ذهنیت منفـی به وجود 

آمـد و کار بسـیار دشـوار تر از آن چیـزی بـود کـه فکـر می کردیم. 

درنهایت یک واسـطه پیدا شـد که ازلحاظ معنوی اسـتراماچونی 

او را به عنـوان پـدر فوتبالـی خـود قبـول داشـت و بـه او احتـرام 

می گذاشـت و سـرانجام ازطریـق ارتباطـی کـه برقرار شـد، دوباره 

مذاکرات را با وکلای استراماچونی از سر گرفتیم تا ببینیم چطور 

می توانیم مشکلات را حل کنیم. در این بین به جز مسائل مالی 

و راهکارهـا بـرای پرداخـت مطالبـات بـا ایـن سـرمربی، صحبـت 

خاص دیگری نشـد. 

اما بازگشـت به تهران ۲۴سـاعت قبل از دربی حاشیه سـاز 

شد. 

اتفاقا بعد از بازگشت به تهران در تمرین ها حاضر شدیم و در یک 

فضای صمیمی خوش وبش خوبی با مجیدی داشتیم. مجیدی 

اسطوره باشگاه استقلال است و قطعا به چنین شخصیتی نباید 

بی احترامـی شـود. هنـوز هـم کـه هنوز اسـت به مجیـدی ارادت 

داریـم، امـا او را تحریـک کردنـد و اطلاعـات غلـط بـه وی دادند تا 

این حواشـی ایجاد شود. 

موضـوع بازیکنـان تمدیـدی بـه کجـا رسـید؟ اوضـاع کمـی 

نگران کننـده اسـت. 

الان پنـج بازیکـن در فهرسـت تمدیدی هـا داریـم و از آنهـا 

می خواهیم مرد و مردانه بیایند و مذاکره کنند و خواسته هایشان 

را بگوینـد. حـدود دومـاه اسـت بـا آنهـا صحبـت می کنیـم و 

خواسـته های بحقـی هـم دارنـد، هرچنـد این خواسـته ها ربطی 

بـه دوران مـا نـدارد و مربـوط به بدهی هایی می شـود که باشـگاه 

از گذشـته بـه آنهـا داشـته اسـت. هربـار هـم کـه صحبتـی شـده 

آنهـا اعـلام کرده انـد کـه اجـازه دهیـد تمرکـز مـا روی تمرین ها و 

مسـابقات باشـد و ان شـاءالله بعـد از بازی هـا صحبت می کنیم. 

در هرصـورت تـازه فینـال تمـام شـده و قرار بود از دیـروز مذاکرات 

دوبـاره به صـورت جـدی آغـاز شـود. 

علـی کریمـی بیشـتر از همـه بازیکنان دیگر برای هـواداران 

مهـم اسـت. هرچنـد شـنیده می شـود جدایـی اش قطعـی 

است. 

وقتی می گویند یک بازیکن پیشنهاد بیش از یک میلیون دلاری 

دارد، طبیعتـا مـن هـم جـای آن بازیکـن باشـم پیش خـودم فکر 

می کنم وقتی می توانم درصورت لژیونر شدن ۳5 میلیارد تومان 

پول بگیرم، چرا الان باید با استقلال که این همه مشکلات دارد 

قـرارداد امضـا کنـم؟ پـس باید ایـن حق انتخاب را هـم به بازیکن 

بدهیـم. مـا ایـن موضوعـات را به صورت حرفه ای نـگاه می کنیم. 

بـا بازیکنـان صحبـت کـرده و نظـرات آنهـا را شـنیده ایم، امـا باید 

بـه آنها حـق انتخاب بدهیم. 

موضـوع خریدهـای جدیـد اسـتقلال بـه کجـا رسـید؟ چـه 

زمانـی نـام آنهـا را اعـلام می کنیـد؟

لیسـت مان را بـه AFC ارسـال کرده ایـم و فقـط بایـد نـام چندنفر 

اضافه شود. با این حال موضوعی که در بحث خرید های جدید 

مطرح می شـود، این اسـت که با دوسـتان به توافق رسـیده ایم، 

اما اینها بازیکن آزاد نیستند و باید رضایت باشگاه های آنها را هم 

بگیریـم تـا زمانی که باشـگاه ها رضایتنامه ندهنـد هم نمی توانم 

اسـم هیچ کـدام از آنهـا را اعـلام کنـم، هرچنـد مبالـغ رضایتنامه 

اعـلام شـده و توافـق صورت گرفته و فقـط بحث پرداخت و نهایی 

شـدن این انتقالات باقی مانده اسـت. 

چه وقت پنجره نقل وانتقالاتی استقلال باز می شود؟

کار هـای پرداختـی بـه بویان انجام شـده. یک بدهـی ۳5۰ هزار 

دلاری عجیـب بـود و فکـر می کنـم بعـد از اعـلام بـه فیفـا و انجام 

کارهـای لازم تـا دوشـنبه پنجـره باز خواهد شـد. 

قرار اسـت چه کسـی سرمربی استقلال در لیگ قهرمانان 

باشد؟

این موضوع درحیطه اختیارات هیات مدیره است، من نمی توانم 

در ایـن خصـوص صحبـت کنـم. فقـط برخـی افـراد بایـد بداننـد 

روش هـای ایـن باشـگاه تغییر کرده و الان اسـتقلال یک باشـگاه 

حرفـه ای اسـت، هرچنـد انتخاب سـرمربی در اختیـار مدیرعامل 

اسـت، اما می دانم سـعادتمند این موضوع را با کارشناسـان امر 

و اعضـای هیات مدیـره بررسـی کـرده، درحال حاضـر بـا فرهـاد 

مجیـدی قـرارداد داریـم و ایـن قـرارداد سـر جای خودش اسـت. 

می گویند اظهارات سعادتمند به گونه ای بود که کار دست 

اسـتقلال داده و حـالا بایـد قـرارداد فصل آینده مجیدی نیز 

پرداخت شود. 

مگـر مـا اعـلام کرده ایـم که با مجیـدی قطع همـکاری کرده ایم؟ 

مـا در بیانیـه اعـلام کرده ایـم جهـت پرداخـت بدهی هـای 

اسـتراماچونی و برگردانـدن او مذاکـرات آغاز می شـود، آیا این به 

آن معناسـت کـه می خواهیـم سـرمربی مان را برداریم یا گفته ایم 

کـه دیگـر نیسـت یـا حکـم زده ایـم و اخـراج کرده ایـم؟ مـا فقـط 

اعـلام کرده ایـم مذاکـرات به صـورت رسـمی درجریـان اسـت. آن 

زمـان بـرای تخفیـف رفتـه بودیـم، امـا الان صـلاح دیدنـد چنین 

بیانیـه ای را درخصـوص بازگشـت وی اعـلام کننـد. دوسـتانی 

صحبتـی انجـام داده انـد، امـا نه فرهـاد مجیدی را اخـراج کردند 

و نه رسـما اسـتعفا داده اسـت. 

شـایعاتی هـم منتشـر شـد مبنی بـر اینکه در آینـده نزدیک 

یـا تیم سـعادتمند مـی رود یا تیـم مجیدی!

امیـدوارم هـر اتفاقـی می افتـد به نفـع اسـتقلال باشـد، هرچنـد 

آقـا فرهـاد کـه الان هسـت و هنـوز هـم به صـورت حرفـه ای او 

رسـما سـرمربی اسـتقلال اسـت، امـا مطمئنـا هرکسـی کـه 

توانمندی هایی دارد و به واسـطه آن می تواند به اسـتقلال کمک 

و وضعیـت ایـن تیـم را بهتـر کنـد بـاز هـم می گویـم؛ بسـم الله. از 

دوسـتانی کـه انتقـادات شـدیدی را مطرح می کننـد می خواهم 

منصف باشند. همه مدیران قبل را دیده ایم و امیدوارم حافظه ها 

یـاری کننـد و آن وقـت بعـد از مقایسـه ایـن چهـار، پنـج مـاه بـا 

گذشـته، اگـر گفتنـد عملکردمـان بد بوده، دیگر حرفـی نداریم. 

به عنوان آخرین سـوال؛ تکلیف اسـتقلال و اسـتراماچونی 

؟ چیست

اسـتراماچونی فـردی اسـت کـه اگر یـک دروغ در ایـران بگویید، 

واکنش نشـان می دهد و در گذشـته هوادار این موضوع را دیده 

اسـت و اتفاقـا اگـر قبـلا عکـس یـا مصاحبـه ای بـوده، او سـریع 

توسـط رسـانه های ایتالیایی واکنش نشـان داده اسـت. پس اگر 

آن چیـزی کـه سـعادتمند مطـرح کـرده و صحبت هایی که گفته 

بـود واقعیـت نداشـت، قطعـا اسـتراماچونی موضـع می گرفـت و 

پاسـخ لازم را مـی داد. خیلـی درجریـان روال اخیـر نیسـتم، امـا 

فقـط درخصـوص آخریـن اتفاقـات بگویم اگر سـعادتمند بگوید 

کاری را انجـام می دهـد، حتمـا انجـام می دهـد. 

ورزش
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@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

مدیر اقتصادی استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: به مجیدی اطلاعات غلط دادند، او هنوز سرمربی ماست

بازگشتاسترا؟کاریکهبگوییم،انجاممیدهیم
 تمدیدی هایمان مردانه خواسته هایشان را بگویند                                    دیاباته و میلیچ جدا شده بودند، آنها را برگرداندیم

 با یک ایمیل دیگر استرا حکم محکومیت می آمد                                      تا دوشنبه پنجره باز می شود، کریمی حق دارد که برود

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار


